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0. Goedkeuring verslag
- Het verslag wordt goedgekeurd.

1. Korte introductie nieuwe leden en uitleg werking

2. Nieuws van de school
- Het schooljaar is goed gestart.
- De school start een nieuw project: “Zeggedis”. Het is een platform dat juf Naus mee

ontwikkeld heeft waar kinderen terecht kunnen als ze met zorgen zitten (problemen
thuis, pestgedrag op school, persoonlijke problemen). Er hangen twee
brievenbussen waar leerlingen schriftelijk iets kunnen deponeren, maar ze kunnen
op dinsdag ook aankloppen in het lokaal waar juf Naus zit. Binnen Google zouden ze
ook op een ‘bookmark’ kunnen klikken (dit laatste pas vanaf het tweede leerjaar). De
school hoopt zo sneller bij de nood te kunnen zijn, in contact te treden met de ouders
of door te verwijzen wanneer nodig. Indien nodig wordt het CLB ingeschakeld. In se
is dit niet anders dan hoe de melding van problemen nu mondeling gebeurt via
leerkrachten.
Vraag: wat met privacy? Wie heeft toegang tot die gegevens? De gegevens zijn
enkel zichtbaar voor de leerkracht.

- Stand van zaken renovaties: (1) De kleuterklassen zijn bijna helemaal klaar. Er
moeten nog enkele zaken afgewerkt worden. (2) Voor de verbouwing van de oude
muziekschool komt er schot in de zaak omdat de dossierbeheerder terug aan het
werk is. (3) Vergroening van de speelplaats: de ontwerpfase begint in december. De
werken voor (2) en (3) gaan kunnen afgestemd worden. Dit gaat nog wel wat tijd in
beslag nemen.

- Voor de lagere school wordt er nog steeds gezocht naar een leerkracht zedenleer en
een leerkracht godsdienst. De lestijden worden op dit moment ingevuld door de
klasleerkrachten: presentaties, boekenwerk…

- Via de vader van een kindje uit de eerste kleuterklas heeft de school kasten
gekregen van een bedrijf dat gestopt is.

3. Nieuws van de voorzitters
- Via Anaïs hebben we twee stafrigo’s kunnen kopen. Ze moeten enkel nog opgehaald

worden. Fleur kan een bestelwagen regelen. Joris laat de oude frigo’s via de
gemeente ophalen.

- Schoolraad: het mandaat eindigt dit schooljaar en Juliette en Karlien mogen het
mandaat niet meer verlengen dus er worden nieuwe mensen gezocht. De schoolraad
is een adviserend orgaan en betreft alles wat rechtstreeks over de leerlingen gaat



(en buiten het pedagogisch project van een school staat). In principe wordt er 4 keer
per jaar vergaderd (3 keer live, 1 keer online). Voor dit jaar wordt een ‘sympathisant’
gezocht. We kunnen eens polsen bij ex-leerkrachten (de school volgt dit op).

- De data voor de bijeenkomsten van de ouderraad voor dit schooljaar zijn 22/10,
19/11, 17/12, 21/01, 18/02, 18/03, 22/04, 20/05, 17/06.

- Oproep: graag alle relevante documenten in de GoogleDrive steken. Er zijn blijkbaar
problemen met de toegang tot de Drive. Het probleem doet zich vaak voor bij
e-mailadressen die niet van Google zijn.

- Sociale media OR: juf Ines deelt berichten en houdt de OR levendig op sociale
media.

4. Terugblik activiteiten
- Ontdek-je-klas-avond: Alles is vlot verlopen en het was gezellig. Enkel de drank werd

besteld, de rest was overschot van het schoolfeest. Er ontbrak wel sap en IPA. Het
praatcafé heeft 413,96€ opgebracht.
Er waren niet genoeg cocktailtafels. We zouden best de data van de activiteiten al
doorgeven aan Jaak zodat hij de tafels op voorhand kan bestellen. Joris volgt dit op
met Jaak.

5. Vooruitblik activiteiten
- Kennismakingsontbijt: 25/09 De uitnodigingen werden verstuurd via Broekx

(suggestie om te werken met een antwoordstrookje met meerdere meerkeuzevragen,
bv 1 volwassene, 2 volwassenen en dan 1 kind, 2 kinderen, 3 kinderen, 4 kinderen).
Gert regelt inkopen, Karlien stuurt boodschappenlijst door, Hanneke telt aanwezigen,
dinsdag helpen Riene, Sacha en Juliette, woensdag helpen Karlien, Bruno en
mensen die reageren op de oproep.

- Dag van de leerkracht: 04/10. Werkgroep: Riene en Jona. Sacha sluit ook aan. Riene
wil weten op welke plaatsen er ouders moeten voorzien worden voor de overzet en
geeft door aan Hanneke en Karlien hoeveel helpende handen er nodig zijn. De
school stuurt een bericht om de kleuters te waarschuwen dat ze naar de speelplaats
in plaats van naar de klas gaan. Kunnen helpen op vrijdag: Wendy, Sacha.

- Musical: De audities komen er bijna aan. We moeten een oproep uitsturen om
ouders te vinden die zich willen inzetten in de verschillende werkgroepen. We
kunnen ook ouders aanspreken.



- Overzicht activeiten en werkgroepen:

do 29/08 Openklasavond met praatcafé
→ OR slides toevoegen aan ppt

Anaïs, Sara

woe 25/09 Kennismakingsontbijt 1K en 1LJ Nieuwe trekker nodig
Riene, Juliette

04/10 Dag van de leerkracht Riene, Jona, Sacha

vrij 22/11 Boekenbeurs/voorleesavond
(Voorleesweek 16-24 november)

Sara, Barbara, Gert
Praatcafé: Jona en Wendy

vrij 20/12 Kerstontbijt
→ Rikke deelt draaiboek op GoogleDrive

Nele, Riene, Jamal

8-9/02 Lekkerbekweekend Denis, Yana, Barbara

28-29/03 Schoolmusical Denis (catering), Sacha
(communicatie)

vrij 09/05 Jogging Laurent, Wendy

woe 21/05 Kennismakingsontbijt 1K Riene, Juliette, Sacha, Nele

6. Stand van zaken doorlopende werkgroepen
- Kriebelteam: Dit ligt momenteel even stil omdat er geen trekker is. Het vraagt wel wat

mensen om met regelmaat alle hoofdjes te controleren en het probleem is soms
persistent in bepaalde klassen. De school stuurt nog eens een algemene reminder
door om aan te geven dat het verwacht wordt van ouders om aan de school te
melden wanneer ze luizen ontdekken (en dat die informatie discreet behandeld
wordt).

- Milieu: Het derde leerjaar gaat weer wekelijks naar de moestuin. In de derde
kleuterklas zijn er nu bosdagen: elke vrijdag gaan ze naar buiten onder begeleiding
van juf Marleen. Er wordt heel positief gereageerd op dit project.

- Verkeer: Geen nieuws. Arnaud kan aansluiten als plaatsvervangend lid voor Joris. Er
is een nieuwe werkgroep om de mobiliteit rond de school verder aan te pakken.

7. Vragen/opmerkingen van ouders
- Leerlingen uit het 4de, 5de en 6de die boterhammen eten hebben minder kans om te

spelen met de leerlingen die warm eten. De school weet hiervan. Dit is een gevolg
van het nieuwe systeem om het aangenamer te maken in de refter want de situatie
was echt problematisch.

- Er is een nieuw systeem met badeendjes voor de wc-bezoeken tijdens de speeltijd.
Dit heeft als gevolg dat kindjes zich ophouden omdat er niet altijd genoeg eendjes
beschikbaar zijn. De regel is ondertussen aangepast. De motivatie is om de wc’s
minder druk te maken omdat kinderen daar ook blijven hangen en spelen. Door met



badeendjes te werken kan er een kleiner aantal kinderen tegelijk naar de wc gaan.
Het aantal badeendjes werd verhoogd. De leerkrachten geven aan dat de kindjes
gewoonlijk bij hen wachten tot er een badeendje terugkomt. Leerkrachten laten
kindjes die echt heel dringend moeten wel gewoon gaan. Mochten er nog
opmerkingen komen, graag doorspelen aan de directie.

- Sommige ouders vinden het jammer dat er geen info-avonden meer zijn. Dit was een
weloverwogen keuze van de school omdat de opkomst heel laag was. Daardoor
worden de oudercontacten wel eerder op het jaar georganiseerd waardoor er sneller
op zaken ingespeeld kan worden. Eventueel kunnen de PowerPointpresentaties
tijdens de Ontdek-je-klas-avond getoond worden in de klassen?

- Vraag over wandel- en fiestpoelen. Dit werd in het verleden al geprobeerd. De
wandelpoel nooit gelukt omdat er geen begeleiders werden gevonden. De fietspoel
heeft even gewerkt maar dat was onder begeleiding van leerkrachten.

Volgende ouderraad

- dinsdag 22 oktober 2024


